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Aan de gemeenteraad van Dordrecht,

Beste raadsleden,

Wij hopen dat deze brief voldoende aanknopingspunten biedt voor een motie.

Met vriendelijke groet,

Dordrecht 29 april 2023
Onderwerp: voorstel ter concretisering van de notitie Energietransitie

Tijdens de oordeelsvormende vergadering over de energietransitie in Dordrecht is door meerdere 
raadsleden aangegeven dat de plannen concreter moeten en dat de raadsfracties daarvoor moties 
willen indienen. Wij vinden het belangrijk dat er meer uitvoeringsplannen worden gemaakt van 
onderop en dat deze door de gemeente worden gefaciliteerd. Betrek daarvoor ook de bedrijven 
meer en maak een specifieke bedrijven(terreinen-)aanpak. Ga in overleg met de 
ondernemersverenigingen om 1 of enkele bedrijventerreinen te selecteren, waar met deze aanpak 
wordt gestart. Een dergelijke aanpak biedt ook kansen voor subsidie van rijk en provincie. Zeker als 
de gemeente dit ook financieel en anderszins ondersteunt. Drechtse Energie wil graag helpen om 
daken van zonnepanelen te voorzien, waar belemmeringen liggen bij een bedrijf. Daarnaast willen 
we graag de mogelijkheden van energiegemeenschappen onderzoeken, eventueel over de grenzen 
van een bedrijventerrein heen. Dit biedt kansen voor prijszekerheid, leveringszekerheid en minder 
belasting van het hoofdnet.

Willy Verbakel, Drechtse Energie
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